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Český svaz chovatelů, z. s. 

Sekretariát ÚVV ČSCH, Maškova 1646/3, 182 53 Praha 8 – 

Kobylisy Tel.: 284 683 441, e-mail: sekretariat@cschdz.eu, 

www.cschdz.eu 

IČ: 00443204, DIČ: CZ00443204, IDDS: rstrfew, Bankovní spojení: KB Praha 9 č. 

účtu: 635081/0100 

 
Číslo jednací: Vaše č.j./ze dne: Vyřizuje/linka: Dne: 
ÚVV-4/2024  R. Novotný 28. 3. 2024 

Věc:
 

 
Zápis č. 4/2024 

ze 4. zasedání Ústředního výkonného výboru ČSCH, 

konaného dne 28. března 2024 

výjezdní, po svazových nemovitostech – Roudnice n/L, 

Kolín, Proseč u Skutče 

 

Přítomni: 

ÚVV ČSCH: Ing. Radek Novotný – předseda ÚVV ČSCH, Mgr. et Ing. Aleš Bukovský MSc., Ladislav Dobrovolný, 

Jiří Koláček, MVDr. Vlastimil Šimek, Ph.D., MVDr. Martin Urban  

• Omluveni – Josef Vilhelm – místopředseda ÚVV (pověřil hlasováním předsedu ÚVV ČSCH 

Ing. R. Novotného), Ing. Zdeněk Dráb (pověřil hlasováním MVDr. V. Šimka), MVDr. Václav 

Ráček (pověřil hlasováním Ing. A. Bukovského) 

 

PROGRAM: 

 

Nejprve došlo k návštěvě svazových nemovitostí v pořadí Roudnice n/L a Kolína. Prohlídka pozemků a stavu budov 

členy ÚVV ČSCH a hostů probíhala od 8 hod do 12 hod. Poté členové ÚVV ČSCH navštívili areál fy Ergotep 

v Proseči u Skutče, kde jednali ohledně fy Zverimex a já. 

 

K jednání došlo v restauraci Čertovina v Hlinsku 

 

1) Obhlídka nemovitostí v Roudnici a Kolíně 

2) Jednání ve firmě Ergotep 

3) Jednání v restauraci Čertovina v Hlinsku 

4) Schválení programu 

a) Nemovitosti 

b) Kontrola usnesení z minulých zasedání 

c) Organizační věci 

d) Právní věci – Mgr. Martínek 

e) Doručená pošta 

- OO Rychnov nad Kněžnou 

- Volby – dotazník člena ÚRoK 

5) Různé  

- ÚOK hlodavci 

          - VŘ tajemník ÚOK králíků 

6) Závěr 

 

Ad 3) ZAHÁJENÍ 

 

Zasedání (zahájené v 15:45 hod.) svolal e-mailem rozeslanou pozvánkou předseda ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotný, 
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který jednání dále řídil. K tomuto bodu žádné usnesení přijato nebylo. 

 

Ad 4) SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ  

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/1: ÚVV ČSCH schvaluje program jednání ÚVV ČSCH č.            4/2024 ze 4. zasedání 

ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

SCHVÁLENÍ ZAPISOVATELE 

 

Zpracováním celkového zápisu z jednání ÚVV ČSCH č. 4 /2024 byl pověřen Ing. Radek Novotný. 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/2: Zápis z jednání ÚVV ČSCH č. 4/2024 ze 4. zasedání ÚVV                               ČSCH zpracuje     Ing. 

Radek Novotný, rozešle všem členům ÚVV ČSCH na schválení. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI - 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

 

Ověření zápisu ze zasedání provedou všichni  přítomní členové ÚVV ČSCH.  

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/3: Ověřovateli zápisu č. 4/2024 ze 4. zasedání ÚVV ČSCH    budou přítomní členové 

ÚVV ČSCH. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0.  

 

Vzhledem ke špatné akustice nebyl spuštěn zvukový záznam. 

 

Ad 4) a) Nemovitosti 

 

Správce nemovitostí nebyl přítomen na vlastním zasedání – proběhla společná schůzka přímo v Kolíně.  

 

Roudnice – předělání el. připojení dle nové normy, zjištěn špatný odtok odpadu v bytě nalevo. Plánované dokončení 

do 15. dubna, největší problém bude v bytě napravo v I. podlaží, vyhnout se sekání nového el. vedení. 

Upřednostňující nájem celého bytového domu. 

 

Kolín – okamžitý prodej, dořešit požadovanou dokumentaci „židovských domů“, dva zájemci, prodat nejvyšší 

nabídce. 

 

Střelice – udělat novou vodovodní přípojku, stávající havarijní cca 130 m, nová cesta cca 35 m, obě varianty – 

průkop pod vozovkou. 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/1 a: ÚVV ČSCH pověřuje správce nemovotostí p. R. Küffera vypracováním projektu 

na vodovodní přípojku v nemovitosti Střelice, varianta B. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. 

 

Brno, Lidická – jednání s novým nájemcem, nutno dořešit pohledávky nájmů z roku 2023. Zjistit statickou únosnost 

sklepení pod bývalou prodejnou, vyklizení sklepu a půdy nad pavlačí, návrh sanace vnitřních zdí. 

 

Konice – převod pozemku 27/2 prodloužen na katastru do konce května – nutné, pronajmout volný byt, řešení 

odpadu, urychlené zhotovení bleskosvodu. 

 

Praha, Maškova – vymezení a označení 21 parkovacích míst, pronajmutí nejvyšší nabídce, vyřešit rekonstrukci 

střechy nad archivem, přesunout topný uzel a provést výměníkový uzel pro topení, předložit návrhy na řešení 

prostorů střeh, zjistit možnost rozšíření parkovací plochy. 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/2 a: ÚVV ČSCH ukládá vyřešit faktury za nájem po splatnosti, jinak budou odečteny 
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z provize správci nemovitostí R. Küfferovi. 

Hlasování: PRO – 9. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. 

 

Před dalším bodem předseda ÚVV ČSCH Ing. R. Novotný poděkoval MVDr. M. Urbanovi za „vyřešení“ ubytování 

delegátů Evropské konference pomocí „bookingu“. Díky tomu jsme nemuseli platit zálohu ubytování, kde byla 

„nevratná“ finanční částka za rezervaci pokojů. Předseda dále informoval ohledně změny místa konání Evropské 

konference, která se uskuteční v Maďarsku. To je zapříčiněno, dle dostupných informací z prezídia EE – nekonání 

EV v ČR automaticky ztrácíme privilegium konání EK a hlavně, odstupuje místopředseda EE Istvan Rohringer, 

který je právě zástupce maďarského svazu. Zároveň bude „rozlučka“ i se stávajícím prezidentem Gionem P. 

Grossem. Noví funkcionáři jsou známí a zároveň „proběhne“ na kongresu „kulatý stůl“ ohledně dalšího fungování 

EE, ohledně dalšího pořádání EV. Není žádným tajemstvím, že o pořadatelství EV nejeví zájem při současných 

finančních a veterinárních podmínkách „západní země“. Přičemž právě proběhlá středoevropská výstava koček 

v Ostravě – Central European Winner Show 2024 je příkladem toho, jak tyto mezinárodní výstavy řešit. Poděkování 

patří všem, kteří se na této organizaci výstavy podíleli. Po vyčerpávající diskusi byli pověřeni MVDr. V. Ráček spolu 

s MVDr. M. Urbanem přípravou dopisu pro odeslání všem Svazům v EE. Dále sekretariát poskytne veškerou 

korespondenci s EE roku 2023 a o konečném postupu se bude jednat na nadcházejícím zasedání v dubnu na svazu.   

Nebylo přijato žádné usnesení.             

 

b) Kontrola usnesení z minulých zasedání 

 

Předseda informoval o splněných usneseních, při usnesení týkající se ZO ČSCH Mikulášovice, dále informoval o 

komunikaci s p. Jurou st. Úkol ohledně likvidace byl splněn, ale zároveň p. Jura st. požádal o spolupráci s ČSCH 

ohledně soutěže mladých chovatelů. ÚVV pověřilo o stanovisko ÚKPMCH prostřednictvím předsedy Svazu. 

 

Delší diskuze proběhla u žádosti Klubu chovatelů českého staváka, kteří požádali o finanční podporu, blíže 

nespecifikovanou. Hlasováno: 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4//1b: ÚVV ČSCH schvaluje finanční podporu Klubu chovatelů českého staváka při konání 

výročí založení před 100 lety. 

Hlasování: PRO – 3. PROTI –2. ZDRŽEL SE – 4.- neschváleno 

 

Poté jednání opustil př. Ing. A. Bukovský – 18:45 

 

Projednána odpověď na stížnost př. Sokolové ohledně prodeje a následného rozdělení finančních prostředků členů 

ZO ČSCH Poběžovice, zpracované JUDr. M. Danišovičem. 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/2b: ÚVV ČSCH pověřuje odeslání odpovědi př. Sokolové ohledně její stížnosti předsedu 

ÚVV ČSCH Ing. R. Novotného. 

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0. 

 

Dále podána informace ohledně stížnosti bývalého předsedy ÚVV ČSCH M. Kotyzy, založení nového účtu u Fio 

banky, podepsání dohody a zároveň vyvázání se ze smluvního stavu s SŠZV Lanškroun. 

Při té příležitosti se diskuze vrátila ke dnešní návštěvě ve firmě Ergotep, prodeje smluvního zboží a případné další 

rozšíření spolupráce a také k jednání s př. P. Herynkem ohledně plemenné knihy chovatelů drůbeže a stavu GZ. 

 

Posledním bodem jednání byla žádost ÚRoK o navýšení paušálu pro členy této komise. Vzhledem k tomu, že stále 

ÚRoK nevyřešila neoprávněně vyplacené paušály za rok 2023, je tento bod přesunut na příští jednání. Hlasovalo se 

o navýšení paušálu pro členy ÚRoK. 

 

USNESENÍ 4/ÚVV 24/4/4/1e: ÚVV ČSCH zamítá jednostranné navýšení paušálních náhrad pro členy ÚRoK.  

Hlasování: PRO – 7. PROTI – 0. ZDRŽEL SE – 0 
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Ad 8) Závěr 

 

Jednání bylo předsedou ÚVV ČSCH Ing. Radek Novotným ukončeno ve 20:50 hod. neprojednané body se 

přesouvají na příští jednání, které se bude konat ve čtvrtek 26. 4. 2024 v 10 hod. na Sekretariátu ÚVV ČSCH, 

Maškova 3.  

 

 

 

 

 

                          

         ______________________________                                _______________________________ 

       Josef Vilhelm    Ing. Radek Novotný    

místopředseda ÚVV ČSCH  předseda ÚVV ČSCH 

 

 

 

▪ Zapsal: Ing. Radek Novotný 

▪ Ověřovatelé: přítomní členové ÚVV ČSCH, neověřeno  

▪ Zápis – rozeslán účastníkům jednání, vyvěšen na webu ČSCH, body usnesení zveřejněny v časopise 

Chovatel
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